



比賽主題 Theme :

我最喜愛的旅遊地方、景點、美食、文化及我的旅行體驗等。

My favorite travel places, attractions, food, Culture and my travel experience etc.

截止日期 Expiration : 31-01-2027

結果公佈 Result : 28-02-2027

獎項於通知賽果後3個月內陸續寄出

Prizes will be sent out within 3 months after the results are notified

參賽組別 Divisions :

- 1.Children Group 幼兒組(3-6歲)
- 2.Junior Group 小童組(7-10歲)
- 3.Youth Group 少年組(11-14歲)
- 4.Open Group 公開組(15歲或以上)
(Eighteen or above)

專業評審 Professional review :

由環球藝術發展中心召集相關專業人士組成評審團，經初審與複審兩階段評選後，選出得獎作品。

The submissions will be judged by artistic professionals.

個人獎 Individual award

- 1.每組均設冠、亞、季軍各1名
- 2.金獎 (20%獲獎)
- 3.優異獎 (40%獲獎)
- 4.*落選者均獲發參賽證書

- 1.Champion, Second place and Third place will be awarded to each group
- 2.Gold Award (20%)
- 3.Merit Award (40%)
- 4.All unsuccessful candidates will be issued a certificate of participation

冠軍頒發獎狀及獎杯，
亞軍、季軍、金獎
頒發獎狀及獎牌，
優異獎頒發獎狀。

Medals of Second place,
Third place, gold with
certificates,
Merit award will have
certificate only.

團體獎 Group Award

金獎 (20位或以上學生參加)

作品格式 Specifications :

繪畫比賽 Painting competition -

(西洋畫、國畫、油畫等不限技法、顏料及風格或電腦繪圖作品)
尺寸不大於A3 (30cm X 42cm) 拍攝或掃描圖片網上遞交

Western paintings, Chinese paintings, oil paintings, etc.

Unlimited techniques, paints and styles or computer drawing.

Size not larger than A3 (30cm X 42cm) .

Take or scan pictures to submit online.

Match the theme 配合主題 (50%)

Composition 構圖 (25%)

Drawing skills 繪畫技巧 (25%)

團體報名 : www.mymatchk.com/tour

Details : www.uniweart.com/Myrna.html

報名費用 Entry fee :

參賽費用為HK\$150 (包括得獎者獎牌、獎狀、落選者均獲發參賽證書)

- 1.銀行轉賬:恒生銀行 賬號: 242-428365-883 (MYMATCH)
- 2.轉數快: 識別碼 (101334043) 賬號: MYMATCH
- 3.支票:支票抬頭請填寫 (MYMATCH), 並於支票背面註明參賽者姓名及電話
郵寄支票地址: 觀塘郵政局郵政信箱62306號

The fee is HK\$150

- 1.Bank Transfer : HANG SENG BANK 242-428365-883 (MYMATCH)

- 2.FPS ID : (101334043) Account Name: MYMATCH

4.Alipay WeChat
掃碼支付



參加辦法 Participation :

繪畫或藝術創作拍攝或掃描圖片，報名表及入數收據
以網上電子方式遞交作品

方法1.Email至: mymatchk@gmail.com

方法2.使用WhatsApp: 6757 5375 WeChat: uniweart

方法3.詳情及團體報名Details : : www.mymatchk.com/tour www.uniweart.com/Myrna.html

Painting or art creation shoot or scan pictures,
registration form and payment receipt.
Submit online

Website : www.mymatchk.com Email : mymatchk@gmail.com WhatsApp : 6757 5375

地址Address : Post Office Box No. 62306 Kwun Tong Post Office

主辦機構 :



協辦機構 :



Malaysia協辦機構 :



支持團體 :

么么噏噏文化
創作有限公司



團體報名可下載團體表格
www.uniweart.com

參賽者資料 Applicant Info:

中文姓名： Chinese Name		英文姓名： English Name	
年齡： Age	個人/畫室或學校電話： Mobile No./ WhatsApp		
電郵： Email			
畫室或學校名稱： Name of Organization (個人名義參加可留空)			
個人/畫室或學校地址： Art Organization Address			

參賽組別 Divisions:

- ☐ 幼兒組 (3-6歲) Children Group
 ☐ 小童組 (7-10歲) Junior Group
 ☐ 少年組 (11-14歲) Youth Group
 ☐ 公開組 (15歲或以上) Open Group

參賽費用 Entry Fee HK\$150 (包括得獎者獎牌、獎狀、落選者均獲發參賽證書)

詳情及報名Details: www.mymatchk.com/tour www.uniweart.com/Myma.html

比賽細則 Regulation

- 評審結果以評審委員會之決定為準，參賽者需遵從大會之決定，不得異議。
 - 參賽者均視為同意遵守本比賽之規則，所有參賽費用一律不獲發還。
 - 參賽作品主辦機構有權作刊載、出版、網上發放、公開展覽等用途，並保留採用作品之最終決定權。
 - 參賽作品可於公佈結果後3個月內申請退回(行政費用港元\$60)，只限郵寄，參賽作品保留3個月後會銷毀。
 - 參賽作品如因任何情況引致損失或損壞，本中心概不負責或作任何賠償。
 - 大會有權保留修訂比賽細則的權利，而無需另行通知，以大會網站最新版本為準。
 - 如有任何爭議，大會保留最後權利。
- The evaluation result is subject to the decision of the evaluation committee, and no objection is allowed.
 - Participants are deemed to agree to abide by the rules of competition, and all entry fees will not be refunded.
 - The organizer of the entries has the right to publish, distribute online, public exhibitions, etc., and reserves the right to make the final decision.
 - Entries can be returned within 3 months after the results are announced (administrative fee of HK\$60). Entries will be destroyed after they are kept for 3 months.
 - If the entries are lost or damaged due to any circumstances, we will not be responsible or compensation.
 - We reserve the right to revise the rules of the competition without notice. The latest version of our website shall prevail.
 - In case of any disputes, we reserves the right of final decision.

及

大會所收集的參賽者個人資料只限身份確認及聯絡之用。

18歲以下的參賽者，需家長或監護人簽署。

本人清楚及理解賽事之所有條款，並同意遵守條款。

Participant's personal information is only for identity confirmation and contact.

Participants under the age of 18 must be signed by their parents.

I have read and understood the terms and conditions

簽署 Signature :

日期 Date :